

**Hirotonie de diacon, sinteză a activității parohiale și proiecte de viitor
la catedrala din Saint-Hubert, QC**

Duminica a 33-a după Rusalii a fost marcată la Catedrala Episcopală cu hramul „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe” din Saint-Hubert, QC, printr-o serie de evenimente aparte. Acestea au debutat cu slujba Utreniei. A urmat apoi hirotesia întru ipodiaton a citețului Valentin Boțu, protopsaltul Catedralei și Sfânta Liturghie în sobor de preoți, sub protia Preasfințitului Părinte Ioan Casian. Alături de Preasfinția Sa au slujit protos. dr. Maxim Morariu, eclesiarhul Sfântului locaș, pr. Petrică Busuioc, inspector eparhial, părintele ieromonah Policarp Athenagoras de la Mănăstirea cu hramul „Înălțarea Sfintei Cruci” și „Sfântul Mucenic Efrem cel Nou” de la Mono, Ontario și părintele Adrian Manea. Părintele ieromonah a adus de asemenea spre închinare o copie a icoanei făcătoare de minuni „Gherontissa” a Maicii Domnului.

La momentul rânduit, Preasfinția Sa a hirotonit întru diacon ceremonial pe seama Catedralei Episcopale pe ipodiatonul Valentin Boțu. De asemenea, la final, Preasfințitul Părinte Ioan Casian a rostit un scurt cuvânt de învățătură, vorbind despre importanța pocăinței și modul în care este ea ilustrată de către vameș, a mulțumit invitaților pentru împreună-slujire și credincioșilor pentru prezența în număr mare, iar părintele inspector Petrică Busuioc, a rostit un cuvânt de salut.

Evenimentele au continuat cu adunarea generală a membrilor parohiei, în cadrul căreia s-au prezentat rapoartele de activitate ale eclesiarhului, vicepreședintelui, contabilului, cenzorilor economici, reprezentanților AROLA (doamna Carmen Cioană), ROYA (Valentin Cioană) și a școlii duminicale (doamna Anca Coza). S-a stabilit bugetul anului viitor și s-au analizat aprobat proiectele propuse. Ziua s-a încheiat cu o agapă frățească. Slavă lui Dumnezeu pentru toate!

Biroul de presă al Episcopiei Ortodoxe Române a Canadei

**Deacon ordination, synthesis of parish activity and future projects
at the cathedral in Saint-Hubert, QC**

The 33rd Sunday after Pentecost was marked at the Saint George the Great Martyr Episcopal Cathedral in Saint-Hubert, QC, with a series of special events. They started with the Matins service followed by the ordination as subdeacon of Valentin Boțu, Protopsaltis of the Cathedral and the by the celebration of the Divine Liturgy by a group of priests, under the guidance of His Grace Ioan Casian. Together with His Grace served protos. PhD. Maxim Morariu, ecclesiarch, the Very Reverend Fr. Petrică Busuioc, diocesan inspector, father hieromonk Policarp Athenagoras from "Exaltation of the Holy Cross" and "Holy Martyr Efrem the New" Monastery from Mono, Ontario and Rev. Fr. Adrian Manea. Hieromonk Polycarpe also brought for worship a copy of the miracle-working icon "Gherontissa" of the Mother of God.

At the appointed time, the hierarch ordained subdeacon Valentin Boțu as a ceremonial deacon on behalf of the Episcopal Cathedral. Also, at the end, His Grace bishop Ioan Casian offered a short sermon, talking about the importance of repentance and how it is illustrated by the publican. He thanked the guests for the celebrating together and the faithful for their presence in large numbers. Rev. Fr. inspector Petrică Busuioc, addressed a short greeting.

The events continued with the parish general assembly, during which the activity reports of the ecclesiarch, the vice-president, the accountant, the controllers, the representatives of AROLA (Ms. Carmen Cioană), ROYA (Valentin Cioană) and the Sunday school (Ms. Anca Coza) were presented. Next year's budget was established, and the proposed projects were analyzed and approved. The events ended with an agape meal pour tous. Praised be God for everything!

Press office of the Romanian Orthodox Diocese of Canada

**Ordination diacre, synthèse de l'activité paroissiale et projets futurs
à la cathédrale de Saint-Hubert, QC**

Le 33e dimanche après la Pentecôte a été marqué à la cathédrale épiscopale „Saint-Georges le Grand Martyr de Saint-Hubert”, QC, par une série d'événements spéciaux. Ils ont commencé avec le service

des Matines. Puis a suivi l'ordination comme sous-diacre du Valentin Boțu, protopsalt de la Cathédrale et la Divine Liturgie avec la participation des plusieurs prêtres reunis autour de Sa Grace l'évêque Ioan Casian. Avec l'hiérarque ont aussi célébré protos. Dr. Maxime Morariu, ecclésiarque de la Sainte Cathédrale, le reverend Père Petrică Busuioc, inspecteur diocésain, l'Hiéromoine Polycarpe Athenagoras du Monastère de "l'Exaltation de la Sainte Croix" et "Saint Martyr Efreim le Nouveaux" de Mono, Ontario et le Père Adrian Manea. L'Hiéromoine Polycarpe a également apporté pour la vénération une copie de l'icône miraculeuse "Gherontissa" de la Mère de Dieu.

Au moment établi, l'évêque a ordonné le sous-diacre Valentin Boțu diacre cérémoniale pour la cathédrale épiscopale. Aussi, à la fin de la Sainte Liturgie, il a prononcé un court sermon, parlant de l'importance de la repentance et comment elle est illustrée par le publicain. Il a remercié les invités pour la célébration ensemble et les croyants pour leur présence en grand nombre. Après, le père Petrică Busuioc a adressé un bref mot de salutation.

Les événements se sont poursuivis avec l'assemblée générale de la paroisse, au cours de laquelle les rapports d'activité de l'ecclésiarque, du vice-président, du comptable, des contrôleurs, des représentants d'AROLA (Mme Carmen Cioană), de ROYA (Valentin Cioană) et de l'École du dimanche (Mme Anca Coza). Le budget de l'année suivante a été établi et les projets proposés ont été analysés et approuvés. La journée s'est terminée par un repas-agape pour tous. Loué soit Dieu pour tout !

Service de presse du Diocèse Orthodoxe Roumain du Canada











